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PROTOKÓŁ NR XXVIII/17 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 27 stycznia 2017 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    29 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XXVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Powiatu Zgierskiego za rok 2016.  

7. Prezentacja służb mundurowych Powiatu Zgierskiego w zakresie profilaktyki i rozwoju na 

rok 2017. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia „Programu możliwości wykorzystania odnawialnych źródeł energii dla 

Powiatu Zgierskiego”; 

b) powierzenia w roku 2017 Gminie Miasto Zgierz organizacji Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu; 

c) powierzenia w roku 2017 Gminie Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady w czwórboju lekkoatletycznym, biegach 

przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu; 

d) współdziałania z Gminą Dmosin w zakresie dowozu uczniów niepełnosprawnych  

do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Głownie; 

e) współdziałania z Gminą Bielawy w zakresie dowozu uczniów niepełnosprawnych  

do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Głownie; 

f) współdziałania z Gminą Miasto Głowno w zakresie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Głownie; 

g) trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom i placówkom niepublicznym oraz 

publicznym niezaliczanym do sektora finansów publicznych, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania; 

h) zmiany uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 lutego 2008 r.  

w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na 

czas nieoznaczony; 

i) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na 

dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Zgierskiego. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

13.  Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła XXVIII sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego o godz. 10
05

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Rada uczciła minutą ciszy śmierć Jerzego Nastalczyka, który cztery kadencje był radnym 

Miasta Zgierza oraz bardzo często gościł na sesjach Rady Powiatu Zgierskiego.   

 

Prezes Stowarzyszenia Hospicjum im. Jana Pawła II w Zgierzu Michał Kleszczyński 

zaprezentował zamierzenia, prace i plany Stowarzyszenia na najbliższy okres. Zaapelował                 

o wsparcie ich działalności instytucjonalne jako Rada Powiatu oraz indywidualne poprzez 

udział w balu charytatywnym w dniu 11 lutego w sali balowej Balentino oraz 

rozpropagowanie i przekazywanie odpisu 1% od podatku.  

 

Zastępca Prezesa Marian Miśkiewicz przedstawił działania Stowarzyszenia w pozyskiwaniu 

środków unijnych na budowę Hospicjum oraz plany realizacji tego przedsięwzięcia.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia                    

20 stycznia 2017 r., wprowadza do porządku obrad XXVIII sesji (w pkt 8j-m) projekty uchwał           

w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk A; 

2) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk B; 

3) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2017-2028; 

4) projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu 

Zgierskiego.  

Jednocześnie zaznaczyła, iż w dniu 26 stycznia 2017 r. Zarząd Powiatu Zgierskiego przekazał 

projekty uchwał w sprawach:  

1) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk B; 

2) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2017-2028 

po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd w dniu 26 stycznia 2017 r.  

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XXVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Powiatu Zgierskiego za rok 2016.  

7. Prezentacja służb mundurowych Powiatu Zgierskiego w zakresie profilaktyki i rozwoju na 

rok 2017. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia „Programu możliwości wykorzystania odnawialnych źródeł energii dla 

Powiatu Zgierskiego”; 

b) powierzenia w roku 2017 Gminie Miasto Zgierz organizacji Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu; 

c) powierzenia w roku 2017 Gminie Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady w czwórboju lekkoatletycznym, biegach 

przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu; 

d) współdziałania z Gminą Dmosin w zakresie dowozu uczniów niepełnosprawnych do 

przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Głownie; 

e) współdziałania z Gminą Bielawy w zakresie dowozu uczniów niepełnosprawnych do 

przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Głownie; 

f) współdziałania z Gminą Miasto Głowno w zakresie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Głownie; 

g) trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom i placówkom niepublicznym oraz 

publicznym niezaliczanym do sektora finansów publicznych, a także trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania; 

h) zmiany uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 lutego 2008 r. w 

sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na 

czas nieoznaczony; 

i) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na 

dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Zgierskiego; 

j) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk A; 

k) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                                 

– druk B - po autopoprawkach; 

l) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2028 - po autopoprawkach; 

m) projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 

ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

13.  Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVII sesji.  

Za przyjęciem głosowało  29 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła. Wydruk z głosowania nr 3 stanowi załącznik 

nr 4  do protokołu. 

    

Ad. 4 

Radny Krzysztof Łebedowski podniósł następujące sprawy: 

 podziękował Staroście za uczestniczenie w spotkaniu, z mieszkańcami miejscowości 

Ciosny, Dzierżąna i Biała gm. Zgierz, dotyczącym możliwości wybudowania tam 

chodnika wraz ze ścieżką rowerową; 

 drogi od Ciosen do Rosanowa, tj. od wiaduktu do boiska. Sołtys zgłaszał, że na drodze 

jest dużo dziur i wyrw. Czy byłaby możliwość, aby utwardzić tam drogę, np. tłuczniem. 

Sołtys zgłaszał, że równiarka niewiele już pomaga, a jest to droga powiatowa; 

 poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na posiedzeniu  

w dniu 23 stycznia br. zwróciła się o wydelegowanie osób ze Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu w sprawie konsultacji społecznych, które odbyły się w Leśmierzu odnośnie 

wybudowania tam bioenergetycznej fabryki, która ze specjalnego izolingu produkowałaby 

energię elektryczną poprzez spalanie tego izolingu. Sama firma nie budziła zastrzeżeń,  

ale sposób wytwarzania tego izolingu już budził wątpliwości. Należy wskazać, iż ta firma  

i osoby ją reprezentujące, już wcześniej w miejscowości Bogatynia, pozostawiły po 

swojej działalności około 50 tys. ton śmieci. Radny chciałby, aby Starosta zwrócił uwagę 

pracownikom, którzy reprezentują Starostwo i wypowiadają się w imieniu Zarządu 

(Sekretarz wie, który to pracownik). Zdaniem radnego sytuacja, w której pracownik 

Starostwa otwiera takie spotkanie nie powinna mieć miejsca. Pracownik ten przedstawiał 

tę firmę, sprawiał wrażenie jakby lobbował tę firmę i sprowadził ją do Leśmierza. Jest to 

budzące bardzo dużą wątpliwość, czy Starostwo cokolwiek w tym temacie wie                                

i cokolwiek w tym temacie robi. Radnego bulwersowało również zachowanie tego 

pracownika. Z informacji od niego uzyskanych wynikało, że nie był on oddelegowany 

przez Starostwo, ale wie, że Zarząd podjął decyzję, że nikogo na to spotkanie nie będzie 

oddelegowywał. Jest to trochę dziwna sprawa, że pracownik wie, co się dzieje na 

Zarządzie. Poza tym pracownik ten krytykował wypowiedzi radnego – jako reprezentanta 

tamtejszej społeczności. Radny prosił, żeby bardziej panować nad tym, kto ze Starostwa 

jedzie gdzieś i czyje interesy reprezentuje. Sprawa jest naprawdę „śmierdząca” i żeby nie 

było sytuacji takiej, jaka była w Zgierzu, że powstaną śmieci, gdzieś tam w Leśmierzu                     

i później nie wiadomo, kto będzie miał je sprzątnąć. Radny prosił o wyjaśnienie tej 

sprawy. 

 

Radny Michał Pieruń złożył interpelacje:  

 dotyczącą ul. Szczawińskiej w Zgierzu. Czy po odbyciu spotkania dotyczącego tej drogi 

w chwili obecnej coś w tej sprawie się dzieje? Gmina ma co prawda wyznaczyć tam 

korytarz na nową drogę, ale to pozostaje nadal problem powiatu, gdyż jest to nasza droga                   

i wspólnie z miastem powinniśmy go rozwiązać. Radny prosi o odpowiedź, na jakim 

etapie jest ta sprawa i co się od chwili spotkania w tej sprawie zadziało; 

 dotyczącą wymiany nawierzchni na ul. Aleksandrowskiej w Zgierzu. Nawierzchnia 

została tam wymieniona tylko w śladzie tej ulicy, nie wchodząc w ogóle                                             

w ul. Gałczyńskiego. W chwili obecnej ul. Aleksandrowska jest bardzo równa, ale już na 

krawędzi z ul. Gałczyńskiego, czyli w obrębie skrzyżowania, jest dramatycznie. Radny 

zdaje sobie sprawę, że ul. Gałczyńskiego została oddana w zarządzanie Miastu Zgierz,     

ale to nie znaczy, że nie jest już nasza i powinniśmy coś z tym zrobić. Radny prosił,                

żeby wyjaśnić tę sprawę, czemu nie został zrobiony większy fragment, choćby 2 metry    

ul. Gałczyńskiego. Obecnie nie ma połączenia między powierzchnią ul. Aleksandrowskiej 

a powierzchnią ul. Gałczyńskiego, jest tam bardzo nierówno; 

 nawiązał do kwestii przekazania 45.000 zł na działanie Niepublicznej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej „A Vita” za prowadzenie wczesnego wspomagania 

rozwoju dziecka. W Zgierzu przecież funkcjonuje Poradnia Psychologiczno – 
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Pedagogiczna. W związku z tym radny zapytał, co to jest za poradnia i czy zasadne jest 

wprowadzanie takiego podmiotu, skoro na terenie Zgierza poradnia już istnieje. 

 

Radny Witold Kosmowski złożył interpelację dotyczącą granic administracyjnych Gminy 

Stryków i Powiatu Zgierskiego – załącznik nr 5 

 

Radny Grzegorz Kuna przekazał, iż w odpowiedzi, z dnia 25 września 2015 r. na interpelację 

jednego z radnych, Starosta zapewnił, że jeśli będzie organizowany jakikolwiek odbiór drogi 

powiatowej, to nie tylko radni z danej gminy będą zaproszeni, ale cała Rada, ponieważ 

radnymi jesteśmy całego powiatu. Wobec powyższego radny zapytał, dlaczego przynajmniej 

radnych z okręgu Miasto-Gmina Stryków i Gmina Głowno nie zaproszono na odbiór                                

i otwarcie dróg w gminie Głowno wybudowanych przez Powiat Zgierski. 

 

Radna Iwona Dąbek, w imieniu radnej Ilony Zinser i radnego Krzysztofa Kozaneckiego, 

złożyła interpelację dotyczącą przebudowy dróg powiatowych Nr 5135 E i 11334 E                           

– załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, jaki jest stan finansowy na koniec 2016 roku Centrum 

Medycznego Boruta Sp. z o. o. w Zgierzu? Wchodzą w życie nowe przepisy, które nakazują 

oddłużenie samodzielnych publicznych zoz-ów do 1 lipca  2017 r. Radny nie wie, jak to jest 

ze spółkami prawa handlowego, ale prosi o uspokojenie, czy na połowę 2017 roku,                          

nie będziemy dokładać środków na oddłużenie. 

 

Radny Piotr Szewczyk złożył interpelację w sprawie sytuacji, która miała miejsce w Liceum 

Ogólnokształcącym w Aleksandrowie Łódzkim przed feriami zimowymi. Lekcje szkolne 

zostały wówczas skrócone z uwagi na fakt, iż w pomieszczeniach było 12 stopni. Radny 

zwrócił się z prośbą o sprawdzenie i wyjaśnienie, jakie były przyczyny tego stanu rzeczy                       

(np. oszczędności, sprawy techniczne). 

 

Ad. 5  

Były radny Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela poinformował, że na koniec ubiegłego 

roku odbyła się duża uroczystość - podsumowanie ochotniczych straży pożarnych na terenie 

Powiatu Zgierskiego. Zjazd odbył się w Strykowie, gdzie podsumowano kadencję,                        

jak i też działalność Zarządu Powiatowego OSP na przestrzeni ostatnich 18 lat. Na Zjeździe 

podziękowali przede wszystkim samorządom gminnym, bo na nich spoczywa ten obowiązek 

taki największy, utrzymania, finansowania ochotniczych straży pożarnych. A jest to 

organizacja najstarsza na terenie powiatu, a może i w kraju, zrzesza ponad 2 tysiące 

członków, dysponuje ogromnym majątkiem, bo ponad 50 samochodów, ponad 50 strażnic, 

budynków. Jest to organizacja, która na co dzień udziela wszechstronnej pomocy, teraz 

bardziej w akcjach ratowniczych niż gaśniczych. Na Zjeździe powiat reprezentował Starosta         

z Sekretarzem i jako delegaci: Wiceprzewodniczący Rady Władysław Sobolewski i radny 

Włodzimierz Pietruszewski. Do zabrania dzisiaj głosu został trochę sprowokowany artykułem 

gazety powiatowej. Już sam artykuł sugeruje, że został wybrany prezes - czyli nie było 

prezesa, został wybrany prezes. Trochę zmian w powiecie nastąpiło i gdzie indziej są tytuły, 

że powołano nowego prezesa, nowego komendanta, nowego inspektora. Złożył informacje do 

Biura Promocji. Może straż pożarna wyprzedza niektóre rzeczy, bo już w tej chwili                       

w Ordynacji Wyborczej się mówi, że może będą pięcioletnie kadencje i kadencja OSP jest 

pięcioletnia od 18 lat. Natomiast nasza gazeta podaje, że to było podsumowanie kadencji 

czteroletniej. Na Zjeździe, jako prezes przez 18 lat, podziękował wszystkim współpracującym 

i został wyróżniony odpowiednią plakietką za ten okres działalności.  Starosta również złożył 

gratulacje. Nie wie dlaczego w tym artykule jego nazwisko nie ukazało się. To, że ciepłego 

słowa nie ma tutaj, a od samorządowców usłyszał - to rozumie. Chciał radnych 
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poinformować, że tym prezesem ustępującym po 18 latach działania społecznego to był Józef 

Dziemdziela.  

Następnie, jako mieszkaniec i użytkownik, szczególnie w okresie letnim, na ręce Starosty, 

złożył podziękowania za budowę drogi z Białej do Kęblin.  

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XXVIII sesję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 6  

Sprawozdanie Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Zgierskiego za rok 2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do sprawozdania.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 4 stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu w zakresie 

profilaktyki i rozwoju na rok 2017 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Komendant Powiatowy PSP w Zgierzu Zbigniew Grzelak przedstawił informację. 

 

Radna Lidia Elert zapytała, czy Komendant ma wystarczającą ilość ratowników. 

 

Komendant odpowiedział, że praktycznie od 6 lat ilość ratowników się nie zmieniła. Jest to 

obsada jednego wozu bojowego w Ozorkowie, czy w Strykowie i dwóch osób na podnośniku 

czy drabinie. Po prostu jest to wyjazd dwóch wozów bojowych, czyli dwóch zastępów do 

akcji. W Zgierzu jest to inna kategoria jednostki i tutaj na zmianie służbowej jest 10 osób, 

czyli pełna obsada dwóch wozów bojowych. Chcieliby, żeby na zmianach służbowych było 

tylu strażaków co w Zgierzu, natomiast muszą się zmieścić w limicie.  Oczywiście, że gdyby 

ta liczba strażaków była większa, którzy całodobowo czuwają, to byłoby lepsze 

zabezpieczenie. Dlatego bazują tutaj na jednostkach z Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego, bo bez nich praktycznie na skraju powiatu nie daliby sobie rady z akcjami, jeśli 

chodzi o duże i bardzo duże pożary. 

 

Radna Lidia Elert chciała wiedzieć, jak Komendant by sobie poradził, gdyby w Powiecie 

Zgierskim doszło do sytuacji, jaka miała miejsce ostatnio na autostradzie A1 w Piotrkowie 

Trybunalskim, gdzie zderzyło się ponad 70 samochodów.  

 

Komendant przyznał, że każdy z nas boi się takich zdarzeń masowych. Jest to bardzo trudne 

działanie skoordynowane wielu służb, w tym współdziałanie zarządzania kryzysowego                       

i pogotowia ratunkowego. Na pewno te siły i środki z trzech jednostek by były skierowane 

przy pierwszym uderzeniu i właściwe zdiagnozowanie osób poszkodowanych. Cały czas 

doskonalą umiejętności, mają torby zestawy R1, strażacy w każdym wolnym czasie                           

w jednostkach ćwiczą pomoc przedmedyczną do czasu przyjazdu pogotowia. Na pewno będą 

robili wszystko, żeby tej pomocy udzielić jak najszybciej. Nie chcieliby, żeby takie zdarzenie 

wystąpiło na naszym terenie, chociaż widomo, że to jest ryzyko nieuniknione przy takiej 
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ilości kilometrów autostrad. Przed laty było zdarzenie na przejeździe kolejowym                                

w Bratoszewicach, gdzie pociąg uderzył w bus i 9 osób poniosło śmierć.    

 

Radna Lidia Elert rozumie, że gdyby było więcej ratowników byśmy byli znaczniej 

bezpieczni  w Powiecie Zgierskim.  

 

Komendant zgodził się, że gdyby było nie 146 a 150 i jeszcze po jednej osobie na zmianie 

służbowej zwłaszcza w Ozorkowie i Strykowie to byłaby poprawa bezpieczeństwa. Póki co 

ilość wakatów u nich się nie zmieniła od wielu lat. 140 strażaków jest łącznie w trzech 

jednostkach na terenie Powiatu Zgierskiego.    

 

Przewodnicząca Rady dodała, że bardzo dużym zapleczem są ochotnicze straże pożarne, 

szczególnie te w KSRG. 

 

Radny Witold Kosmowski zadał pytanie, czy jest szansa budowy nowej strażnicy dla straży 

zawodowej w Strykowie. O tym się już mówiło od kilku lat. W związku z tym, że straż 

strykowska ma bardzo szybki dojazd, przez połączenie  autostradowe, wydłużono jej znacznie 

teren, który musi obsługiwać, poza teren powiatu. Przez to jednostki strykowskie muszą być 

w obwodzie, a tych kolizji i zdarzeń drogowych jest coraz więcej. Chyba każdy widzi 

potrzebę budowy nowej siedziby tej zawodowej straży. Tym bardziej, że też magazyny 

wysokiego składowania są, gdzie coraz więcej ludzi pracuje, coraz więcej różnego rodzaju 

materiału jest tam przechowywanych. Czy jest jakaś realna szansa na niemówienie, tylko na 

rozpoczęcie prac i wybudowanie nowej strażnicy w Strykowie.    

 

Komendant przyznał, że takie plany są od 10 lat. Będzie rozmawiał na ten temat                                     

z Komendantem Wojewódzkim. Wiadomo, że musi być wsparcie Komendy Głównej w tym 

zakresie. Oczywiście chcieliby mieć nową strażnicę.  

 

Radny Witold Kosmowski był zainteresowany, czy w najbliższych dwóch latach jest 

przewidywany zakup nowego sprzętu dla jednostki w Strykowie. Liczba wyjazdów z samego 

Strykowa jest chyba większa, jak całego powiatu. Udało się dwa czy trzy lata temu wymienić 

starą skodę z podnośnikiem. Ten sprzęt jest coraz lepszy, ale w związku z tym, że tych 

zdarzeń jest coraz więcej i pewnie będzie coraz więcej, jest potrzeba nowego.     

 

Komendant powiedział, iż ma sygnały z Komendy Wojewódzkiej, że z przetargu centralnego 

zamierzają dać po samochodzie jednym na powiat. Na jakim to jest etapie i jak to będzie 

wdrożone nie wie, ale na pewno zapyta o to Komendanta Wojewódzkiego na spotkaniu                       

1 lutego. Póki co przestarzały tabor nie jest. Na pewno miejsce w garażu jest. 

 

Radny Rafał Mamiński poprosił o informację, jak często należy czyścić kanały wentylacyjne        

i  jak przeciwdziałać wypalaniu traw.   

 

Komendant przekazał, że jeśli chodzi o wypalanie traw to przede wszystkim akcja 

uświadamiająca. Wiadomo, że wypalać traw nie wolno. Niestety nie są w stanie upilnować 

wszystkich rolników i właścicieli działek, tych którym nie chce się kosić trawy, wolą ją 

wypalić, uważając że jest to nawóz dla nowej trawy, co jest nieprawdą, bo przy wypalaniu 

biologicznie wyjaławiana jest gleba. Następnie Komendant podał, że zgodnie                                           

z rozporządzeniem z 6 czerwca 2010 r. przewody spalinowe, kominowe mają być czyszczone 

przez mistrzów kominiarskich dwa razy w roku. Częstokroć jest tak, że zwłaszcza starsze 

osoby zakrywają przewody wentylacyjne papierem, żeby ciepło nie uciekało. Grozi to 

niedotlenieniem i rozprzestrzenianiem się czadu. Piece kaflowe i paleniska stałe są opalane 

różnymi rzeczami, co powoduje dodatkowe osadzanie się wewnątrz przewodów 

kominowych, zmniejszenie przekroju i bardzo trudno jest taki przewód kominowy wyczyścić.     
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Radny Adam Bączyk zauważył, że stan ulicy Łąkowej, przy której znajduje się Komenda                       

w Zgierzu jest fatalny. Wozy bojowe jeżdżą po tej ulicy bardzo szybko. Mało tego na 

skrzyżowaniu ul. Łąkowej z ul. 1 Maja bardzo często samochody jadąc na sygnale skracają 

sobie jadąc pod prąd. Czy nie wymaga to przebudowania tego skrzyżowania. Czy straż 

pożarna występowała do miasta o poprawę chociażby nawierzchni tej ulicy. To by bardzo 

poprawiło jakość i szybkość interwencji. 

 

Radny Rafał Mamiński poinformował, iż Rada Osiedla Kurak od pięciu albo sześciu lat 

występowała o poprawę nawierzchni ul. Łąkowej, niestety bez efektu. Może Rada Osiedla 

mogłaby razem z Komendą Powiatową PSP wspólnie wystąpić do Prezydenta w tej sprawie, 

bo oprócz tego, że jest tam strażnica, to także zatrzymują się autobusy PKS z całej Polski.  

 

Komendant powiedział, że musi porozmawiać z dowódcą, czy widzi jakieś utrudnienia i czy 

są możliwe jakieś usprawnienia. Należy przedyskutować w Wydziale Ruchu Drogowego 

Policji, czy są możliwe zmiany oznakowania, żeby ich wozy mogły szybciej włączyć się do 

ruchu bez czekania na możliwość wjazdu.   

 

Informacja Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu w zakresie profilaktyki i rozwoju na rok 

2017 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu Komisarz 

Aneta Kominiak przedstawiła informację.  

 

Radny Rafał Mamiński był zainteresowany, czy Komenda będzie współpracować ze szkołami 

z terenu Powiatu Zgierskiego, czy są organizowane kursy na kartę rowerową,                                

czy motorowerową.  

 

Komisarz odpowiedziała, że przez Komendę raz do roku jest organizowany turniej dla 

gimnazjalistów, gdzie uczestnicy są przygotowywani merytorycznie pod kątem wiedzy, jak                                   

i sprawnościowo, bo pokonują tor przeszkód i biorą udział w rywalizacji sportowej.  

Profilaktyka w tym zakresie jest poruszana w różnego rodzaju prelekcji, na które są 

zapraszani przez poszczególne szkoły. Funkcjonariusze Wydziału Ruchu Drogowego chętnie 

przychodzą na takie spotkania, opowiadają o konsekwencjach prawnych, czy też o przepisach 

ruchu drogowego, o bezpiecznym poruszaniu się, wskazują jakie zachowania nie są 

bezpieczne, jakie są bezpieczne. Także ruch drogowy jest bardzo aktywny w tym zakresie. 

Natomiast na tę chwilę, z tego co się orientuje, nie prowadzą egzaminów na kartę rowerową, 

czy motorowerową.     

 

Rafał Mamiński powiedział, iż był świadkiem, kiedy z osiedla Kurak do ul. 1 Maja kierowcy 

wjeżdżali pod prąd i nie było reakcji przejeżdżającego radiowozu. W związku z tym poprosił, 

żeby zwrócić uwagę na takie zachowanie policji.   

 

Komisarz zapewniła, że przekaże uwagę naczelnikowi Wydziału Ruchu Drogowego                                   

i postarają się, żeby takich sytuacji w przyszłości nie było.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przekazał, że było kilka szkoleń 

organizowanych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu z teorii, z praktyki                       

z udziałem policji. Podziękował Komisarz za bardzo dobrą współpracę.  

 

Komisarz oznajmiła, że z PCPR były zorganizowane dwa szkolenia: jedno dla kobiet z miasta 

i gminy Zgierz, a drugie dla pracowników socjalnych. Na szkoleniu było trochę teorii, jak się 

bronić, w jakich sytuacjach nie stać się ofiarą przestępstwa, jak również były zajęcia 

praktyczne, gdzie policjanci pokazywali elementy taktyki i techniki obrony przed atakiem, 

czy napastnikiem. Docierały sygnały, że to się spotkało z dużą akceptacją i takim odbiorem 
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pozytywnym. Może nie nauczyły te spotkania kobiet wszystkiego, ale na pewno jakiś zarys 

odnośnie samoobrony i bezpiecznych zachowań w głowie pozostał.  Podziękowała każdemu, 

kto włączał się w ich inicjatywy.   

 

Radna Bożena Palmowska nawiązała do profilaktyki, jeżeli chodzi o dopalacze, narkotyki                           

i środki odurzające. Jak na terenie powiatu jest to rozwiązane, czy rzeczywiście odnotowują,                       

w szkołach średnich, gimnazjach osoby, które rozprowadzają te środki. Jak to się odbywa.  

 

Komisarz powiedziała, że wśród różnych kategorii przestępstw niestety ta przestępczość 

narkotykowa gdzieś tam wybija się na pierwszy plan. Nie mają informacji i nie zdarzyło się 

jak dotąd, żeby zabezpieczyli np. środki odurzające tudzież dopalacze stricte na terenie 

szkoły. Jeżeli okazuje się, że takie sprawy są prowadzone no to skutek tego, że ujawnione są 

takie środki w miejscu publicznym lub podczas wykonywanych przez policjantów różnego 

rodzaju czynności służbowych, czyli między innymi podczas legitymowania, przeszukania 

pomieszczeń, czy też pochodzące z wiedzy operacyjnej różnych policjantów. Szkoły 

współpracują z nimi w tym zakresie. Także w miejscach publicznych zazwyczaj te środki 

odurzające są zabezpieczane.  

 

Radny Adam Bączyk zadał następujące pytania: 

 czy wiadomo na jaki teren, na jaki rynek miały być dostarczone narkotyki znalezione                   

w jednej z sieci marketów, o czym głośno było w mediach; 

 czy Komisarz posiada wiedzę na temat realizacji budowy ronda na skrzyżowaniu                          

ul. Długiej, ulicy która biegnie do Łagiewnik i na Skotniki. 

 

Komisarz odniosła się do podniesionych spraw. Dla dobra sprawy nie może udzielić żadnej 

informacji w temacie znalezionych narkotyków, ponieważ sprawa jeszcze jest w toku. 

Natomiast na pytanie drugie nie potrafi udzielić odpowiedzi, ponieważ nie jest to w jej 

kompetencji, właściwym byłby tutaj naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego.   

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
45

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 12
00

. 

 

Ad. 8a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu możliwości wykorzystania odnawialnych 

źródeł energii dla Powiatu Zgierskiego” stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały.  

 

Radny Michał Pieruń przypomniał, iż w I kadencji Rady Powiatu Zgierskiego w latach                 

1998-2002 on wspólnie z radnym Dariuszem Pogorzelskim zrobili taką prezentację na temat 

źródeł geotermalnych i niekonwencjonalnego sposobu ogrzewania, między innymi pompy 

ciepła itd. To był mocno wczesny czas, bo tych instalacji wtedy w Polsce nie było za dużo. 

Niestety to nie spotkało się z dalszym zainteresowaniem. Może także klimat był nie 

specjalny, nie było środków zewnętrznych na takie rzeczy. Bardzo się cieszy, że teraz 

wrócono do tematu.     
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Radny Sławomierz Janiszewski zaznaczył, że wszystko się dzieje dzięki życzliwości Zarządu, 

radnych, że ten temat dostrzegają. To jest bardzo ważne. To nie jest hobby kogokolwiek.                

To jest po prostu wyprzedzenie czegoś, co jest niezwykle ważne. Ogromnie się cieszy,                     

że Powiat Zgierski bryluje w tej bardzo nietresującej, ważnej sprawie. Na stronach 

internetowych powiatu została zamieszczona informacja w tym zakresie. Mając tak 

znakomicie opracowany materiał, część osób podjęła inicjatywę  wejścia w projekt pomiędzy 

regionem Walonii i Brukseli oraz Ministerstwem Spraw Wewnętrznych i Administracji na 

lata 2017-2019. W ramach współpracy regionu Walonii i Brukseli i Rządem Polskim 

obowiązują takie cykliczne opracowania rządowe, które zobowiązują do określonych 

przedsięwzięć. W grudniu ubiegłego roku na posiedzeniu komisji mieszanej zarówno 

przedstawicieli regionu Walonii i Brukseli oraz MSWiA projekt dotyczący realizacji 

odnawialnych źródeł energii na terenie Powiatu Zgierskiego został zapisany do porozumienia 

tych dwóch jednostek. Prowadzone są prace dość intensywne. Niedawno w Starostwie 

Powiatowym w Zgierzu odbyło się spotkanie robocze. W najbliższym czasie będą podjęte 

czynności dotyczące być może zaproszenia delegata regionu Walonii i Brukseli do Powiatu 

Zgierskiego lub wizyty w Warszawie, aby uzyskać odpowiednie dalsze kwestie związane, jaki 

kontrahent, w jakim zakresie. Także przechodzimy do fazy dotyczącej uzyskania 

dodatkowych informacji, bo ten region między innymi, jak cała Belgia, ma także określone 

osiągnięcia w tym zakresie, jest jednym z krajów przodujących. Nie jesteśmy na zasadzie 

pewnego status quo, nie mamy tylko dokumenty, ale przemy do przodu. Poprosił, aby radni 

angażowali się w to, przekazywali pewne informacje. Myśli, że jak skończymy tą kadencję,                     

to będziemy mogli powiedzieć, że kolejny etap ważnej sprawy wspólnie załatwiliśmy                   

z sukcesem.          

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/318/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie uchwalenia „Programu możliwości 

wykorzystania odnawialnych źródeł energii dla Powiatu Zgierskiego” stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 5 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 8b) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2017 Gminie Miasto Zgierz organizacji 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady, jako zadania publicznego  

o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 15  

do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

 

 



11 
 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/319/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie powierzenia w roku 2017 Gminie Miasto 

Zgierz organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady, jako zadania 

publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 6 stanowi załącznik nr 17                                

do protokołu. 

 

Ad. 8c) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2017 Gminie Aleksandrów Łódzki 

organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady w czwórboju 

lekkoatletycznym, biegach przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania publicznego            

o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 18 

do protokołu. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę,                 

aby w § 5 ust. 2 załącznika do uchwały wykreślić zapis „ opłaty za przewóz uczestników na 

zawody szczebla rejonowego lub wyższego”.   

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/320/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie powierzenia w roku 2017 Gminie 

Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady  

w czwórboju lekkoatletycznym, biegach przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania 

publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 7 stanowi załącznik nr 20  

do protokołu. 

 

Ad. 8d) 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Dmosin w zakresie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Specjalnych 

w Głownie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/321/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie współdziałania z Gminą Dmosin w zakresie 

dowozu uczniów niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Wydruk z głosowania  

nr 8 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 8e) 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Bielawy w zakresie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Specjalnych 

w Głownie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/322/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie współdziałania z Gminą Bielawy w zakresie 

dowozu uczniów niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Wydruk z głosowania   

nr 9 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 8f) 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Głowno w zakresie dowozu 

uczniów niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/323/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Głowno             

w zakresie dowozu uczniów niepełnosprawnych do przedszkola i szkół wchodzących w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Wydruk                      

z głosowania nr 10 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad. 8g) 

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom i placówkom 

niepublicznym oraz publicznym niezaliczanym do sektora finansów publicznych, a także 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania stanowi załącznik nr 30 

do protokołu. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/324/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

szkołom i placówkom niepublicznym oraz publicznym niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 11 stanowi załącznik nr 32              

do protokołu. 

 

Ad. 8h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

29 lutego 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 

nieoznaczony stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/325/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/169/08 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 29 lutego 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania                               

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Wydruk                         

z głosowania nr 12 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
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Ad. 8i) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego                    

na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Radny Witold Kosmowski przekazał, iż na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej prosił o wykreślenie z uzasadnienia do uchwały wyrazu „Miasto”,                                  

a pozostawienie tylko zapisu „Gmina Stryków”, bo taką nazwę ta jednostka nosi. Przy 

omawianiu projektu uchwały nie zostało to uwzględnione, więc radny podtrzymuje prośbę.  

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski oznajmił iż zgłoszoną poprawkę przyjmuje jako 

autopoprawkę.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/326/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego 

transportu zbiorowego na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 13 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Ad. 8j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk A stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/327/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 14 

stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
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Ad. 8k) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk B stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk B po autopoprawkach stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej po autopoprawkach, 

 Statutowo-Prawnej po autopoprawkach 

do projektu uchwały. 

 

Radny Michał Pieruń zapytał cóż takiego się stało, że nasza publiczna Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna w Zgierzu nie jest w stanie wykonywać tych zadań, na które 

przeznaczona jest dotacja w wysokości 45.000 zł, czy to wynika z jakiś odrębnych przepisów 

prawa.    

 

Członek Zarządu Adam Świniuch poinformował, że został złożony wniosek i poradnia                     

„A Vita” musiała być zarejestrowana. Mamy taki obowiązek. Wczesne wspomaganie rozwoju 

dziecka realizuje Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Ozorkowie  i Specjalny Ośrodek 

Szkolno-Wychowawczy w  Zgierzu. Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Zgierzu nie 

prowadzi tego zadania. Trzeba przyznać, iż tego typu działalności coraz więcej jest potrzeba, 

co raz więcej dzieci takiej pomocy wymaga. Wnioskująca poradnia deklaruje, że będzie 

zajmowała się 10 osobową grupą dzieci wymagających takiego wsparcia. Jeżeli podmiot nie 

wykonana tego zadania, to oczywiście dotacja nie zostanie mu przekazana.   

 

Radna Lidia Elert była zainteresowana, jak wspomagamy Poradnię Psychologiczno-

Pedagogiczną w Ozorkowie. Komisja Rewizyjna przeprowadzając kontrolę Poradni uzyskała 

informację, że brakuje etatów, a  zapotrzebowanie jest bardzo duże.    

 

Członek Zarządu Adam Świniuch odpowiedział, że Zarząd nie blokuje zwiększania etatów, 

jeżeli jest taka potrzeba. Dyrektor Poradni już zatrudniła osobę, która była tam potrzebna do 

pracy.  

 

Radna Maria Sobczak-Kaleta chciała uzyskać informację, jakiego rodzaju to będzie 

wspomaganie, dlaczego akurat grupa 10, a nie 35 osób.  

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przekazał, że wczesne wspomaganie rozwoju dziecka, to jest taka 

szczególna forma opieki edukacyjnej. Zgodnie z przepisami dziecko może być, taką wczesną 

pomocą, objęte od momentu wykrycia wszelkiego rodzaju wady rozwojowej do momentu 

rozpoczęcia realizacji obowiązku szkolnego. Na czym konkretne wsparcie danego dziecka  

polega, wynika z opinii wydanej przez poradnię psychologiczno-pedagogiczną. Także trudno 

w tej chwili jest zadeklarować, na czym te zadania będą polegać, bo one będą wynikać wprost 

z konkretnej sytuacji danego dziecka i jego rodziców, bo wsparciem obejmuje się nie tylko 

samo dziecko, ale zajęcia również dla rodziców się prowadzi. Dlaczego 10, a nie 35. Taką 



16 
 

wstępną deklarację wnioskujący przedłożył, że zamierza potencjalnie objąć grupę 10 dzieci – 

i stąd to wynika.   

 

Radny Sławomierz Janiszewski był zainteresowany, czy były sprawdzane warunki siedziby 

tej nowo powstałej jednostki. Rozumie, że rejestracja jest poza nami, skąd wynika kwestia 

kompetencji. Czy dotacja jest przekazywana po przedstawieniu dokumentów związanych                       

z realizacją tego zadania.  

 

Naczelnik podał, że w momencie wpisywania, szkoły bądź placówki niepublicznej do 

ewidencji prowadzonej przez daną jednostkę samorządu terytorialnego, wnioskujący jest 

obowiązany przedstawić pozytywną opinię Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego oraz Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o spełnieniu 

właściwych warunków do prowadzenia działalności oświatowej. I w tym wypadku takie 

opinie wnioskodawca przed rejestracją uzyskał. Również we wniosku zostały przedłożone 

dokumenty potwierdzające kwalifikacje merytoryczne pracowników, którzy w tej poradni 

będą zatrudnieni i potencjalnie to wczesne wspomaganie będą organizować. Należy pamiętać, 

że jeśli chodzi o przepisy regulujące zakładanie szkół czy placówek niepublicznych, one nie 

dają, jednostce samorządu terytorialnego prowadzącej ewidencję, możliwości uznaniowości 

działania w tym zakresie. Jeżeli wnioskodawca spełnia wymogi formalne przewidziane                 

w ustawie, to organ ewidencyjny jest zobowiązany wpisu dokonać. Odmowa wpisu może być 

tylko i wyłącznie oparta o niespełnienie wymogów formalnych ustalonych przez 

ustawodawcę.    

 

Radna Maria Sobczak-Kaleta dopytywała, z jakich obliczeń wynika kwota dotacji                           

w wysokości 45.000 zł. Czy może się zgłosić kolejny nowy podmiot np. w ciągu dwóch 

miesięcy. Czy nie będzie zalewu. Bo psychologowie, w różny sposób przygotowani, 

zakładają prywatne jednostki i rozpoczynają opiekę nad szczególną grupą i żeby gdzieś się 

nie zagubić w tej całości. 

 

Naczelnik powiedział, że kwota zabezpieczona na potencjalną dotację w skali całego roku dla 

tej niepublicznej poradni się bierze między innymi z zapisu ustawy o systemie oświaty oraz 

przywołanego w treści uchwały dzisiaj podejmowanej. Otóż na jedno dziecko, objęte 

wczesnym wspomaganiem rozwoju, w skali roku przysługuje kwota przewidziana w ramach 

części oświatowej subwencji ogólnej dla danej jednostki samorządu terytorialnego. Biorąc 

pod uwagę środki, jakie w tym zakresie były w subwencji oświatowej na rok 2016,                         

po przeliczeniu przez ewentualną potencjalną liczbę dzieci korzystających z wczesnego 

wspomagania w tej poradni, wynika kwota 45.000 zł. Natomiast faktyczne wykonanie tej 

dotacji oczywiście będzie dopiero znane w przyszłości. Jest to kwestia również wszystkich 

innych szkół i placówek niepublicznych, gdzie dotacja jest wypłacana w oparciu o faktyczną 

liczbę uczniów bądź młodych ludzi korzystających z usług. Nie jest powiedziane,  

że te 45.000 zł faktycznie zostanie wykonane. Może być znacznie mniejsza kwota. Przepisy 

ustawy wprowadzającej Prawo oświatowe przewidują, że od 1 lutego opinie o potrzebie 

wczesnego wspomagania rozwoju dziecka będą mogły wydawać tylko publiczne poradnie 

psychologiczno-pedagogiczne, a później co rodzice zdecydują, gdzie z tego wczesnego 

wspomagania będą chcieli skorzystać, to już zależy tylko i wyłącznie od ich nieskrępowanej  

decyzji. My w Zgierzu w naszej placówce publicznej dla wszystkich chętnych dzieci i ich 

rodziców organizujemy wczesne wspomaganie w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym od wielu lat. I w sytuacji, kiedy rodzice do nas się zgłaszają, nigdy żadnej 

odmowy nie było, wszyscy są przyjmowani. I zajmujemy się i rodzicami i dziećmi 

potrzebującymi w tym zakresie.     

 

Radna Krzysztofa Kubiak chciała wiedzieć, czy są jeszcze inne na terenie Zgierza 

niepubliczne poradnie. Czy to było na zasadzie, że było ogłoszenie i nagle ta poradnia się 

zgłosiła, czy byli też inni wnioskodawcy.   
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Naczelnik oznajmił, że powiat naboru dla niepublicznych poradni psychologiczno-

pedagogicznych nie prowadzi, to wynika z własnej nieskrępowanej inicjatywy. Na terenie 

Zgierza jest jedna taka poradnia niepubliczna, wpis do ewidencji nastąpił w listopadzie, 

natomiast moment rozpoczęcia działalności z dniem 1 stycznia br. Druga niepubliczna 

poradnia psychologiczno-pedagogiczna już od kilku lat działa w Aleksandrowie Łódzkim.                   

I więcej, póki co, nie ma  

 

Radny Sławomierz Janiszewski złożył wniosek, jeżeli to będzie możliwe a nie naruszy 

pewnej formalnej kwestii, ażeby Rada tą sprawą zajęła się na następnej sesji. Przed podjęciem 

decyzji zaproponował wysłuchanie inicjatorów tego przedsięwzięcia. Ma za małą wiedzę, 

żeby dzisiaj dysponował dla kogo, w jakim zakresie. Warto byłoby wysłuchać, jeżeli dajemy 

pieniądze powiatu.  

 

Starosta podkreślił, że jeżeli podmiot dokona zgłoszenia w normalnym trybie, to powiat tak 

naprawdę nie ma nic do powiedzenia i musi po prostu środki przekazać. Na tę chwilę nie 

wiemy nawet, ile dzieci będzie chciało z tego wczesnego wspomagania skorzystać. Może 

będzie taka sytuacja, że w ogóle ten podmiot nie rozpocznie swojej działalności. Zdaniem 

Starosty nie ma takiej potrzeby przepytywania i badania, bo to zweryfikują dzieci, które będą 

z tych usług korzystać.  

 

Radny Tomasz Jędrzejczak zgodził się z wnioskiem radnego Sławomierza Janiszewskiego. 

Również ma sporo wątpliwości odnośnie tej sprawy i myśli, że ten miesiąc czasu niewiele 

zmieni.  

 

Według Przewodniczącej Rady wątpliwości są podyktowane tym, że nie jest to tryb 

konkursowy, a wynika to z prawa oświatowego. Może mało zostało podkreślone, że taki 

podmiot po rejestracji ma prawo, na podobnych zasadach, jak podmioty publiczne, ubiegać 

się o subwencję  oświatową. 

 

Naczelnik zaznaczył, że poradnia formalnie od 1 stycznia br. zaczyna działalność. Może się 

zdarzyć, że w tej chwili już jakieś dziecko pojawi się w poradni korzystające z tego 

wczesnego wspomagania. Zgodnie z podjętą na dzisiejszej sesji uchwałą, prowadzący tę 

poradnię do 10 lutego przedstawi, jaką grupę dzieci objął wczesnym wspomaganiem rozwoju 

według stanu na dzień 1 lutego br. I zgodnie z ustawą o systemie oświaty w lutym należy mu 

tę dotację wypłacić za to - niezależnie od tego czy Rada na to zgodę wyrazi, czy nie wyrazi. 

Natomiast, jeżeli odpowiednich zmian w budżecie nie będzie, to pojawi się kłopot                          

w wydatkowaniu środków. To będzie zobowiązanie wymagalne i niestety z tego tytułu będą 

potem narastać odsetki, bo osoba prowadząca będzie miała wymagalne żądanie, jeśli chodzi                   

o wynikające z przepisów prawa środki dotacyjne.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski po uzyskaniu wyjaśnień wycofał swój wniosek. Jednak 

podtrzymał prośbę, aby Przewodnicząca Rady na następną sesję zaprosiła wnioskodawców 

tego ciekawego, ważnego przedsięwzięcia.  

 

Radna Maria Sobczak-Kaleta nawiązała do wypowiedzi Starosty, że czas pokaże i jednostka 

się zweryfikuje w ciągu roku. Czasami dla tej dziesiątki dzieci może się okazać, że jeżeli to 

jest dziecko z autyzmem, czy zespołem aspergera, to po roku albo będzie mówiło, albo już do 

końca życia może nie mówić.  Stąd chyba te wszystkie wątpliwości i pytania.   

 

Przewodnicząca Rady zauważyła, że jeżeli podmiot spełni wszystkie formalne wymagania, to 

daje mu tytuł do prowadzenia tej formy działalności oświatowej.  
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W opinii członka Zarządu Wojciecha Brzeskiego dobrze by było, żeby na najbliższym 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji taką informacje otrzymać na temat 

środków przyznawanych podmiotom niepublicznym. Gminy dotują niepubliczne przedszkola 

i szkoły podstawowe, powiat szkolnictwo średnie, poradnie psychologiczno-pedagogiczne               

i szkoły specjalne. Jeżeli te podmioty niepubliczne spełniają wszystkie wymogi formalne,                

to czy chcemy, czy nie, po okazaniu odpowiednich dokumentów, dotacje trzeba im 

przekazywać. Dla przykładu na Liceum Katolickie w Głownie powiat wydaje co miesiąc                 

ok. 50.000 zł. Dyrektor składa stosowne zestawienie i powiat te środki przekazuje. To jest 

zadanie własne powiatu realizowane przez podmiot zewnętrzny.  

 

Radny Michał Pieruń rozumie potrzebę takiej usługi, tylko jemu chodziło tylko o to, czemu 

nasze podmioty tego zadania nie realizują - Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna                       

w Zgierzu.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, żeby zaprosić przedstawiciela Poradni A Vita”                       

na Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przyznał, że też by chciał, żeby wszystkie dzieci korzystały 

z usług Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego, ale takie jest prawo i tak można.             

W 2010 roku powstało Liceum Katolickie w Głownie, które zabrało nam dzieci                            

z liceum głowieńskiego. To było kuriozalne posunięcie, straciliśmy masę dotacji, którą 

dajemy teraz temu podmiotowi, a nie mieliśmy na to żadnego wpływu – część z nas 

siedzących tak, ale my wtedy nic.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    5 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/328/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 15 

stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

Ad. 8l) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego                       

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2028 stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego                     

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2028  po autopoprawkach stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej po autopoprawkach, 

 Statutowo-Prawnej po autopoprawkach 

do projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/329/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2028 stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 16 stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Ad. 8m) 

Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych                           

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych                      

i specjalnych na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVIII/330/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 51  

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 17 stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

stanowi załącznik nr 53 do protokołu.    

 

Ad. 10 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Ad. 11  
Starosta oznajmił, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie                                    

w statutowym terminie.  

 

Ad. 12 

Radny Witold Kosmowski zawnioskował do Przewodniczącej Rady o zaproszenie na XXIX 

sesję Rady Powiatu Zgierskiego przedstawicieli władz Miasta Łodzi celem wytłumaczenia, 

dlaczego chcą zmieniać granice administracyjne powiatu. Z informacji wynika, że rozpoczęła 

się procedura zmiany granic Łodzi i powiększenie o część Gminy Stryków, co wiąże się ze 

zmniejszeniem Powiatu Zgierskiego, spadkiem ilości mieszkańców, który wpłynie na liczbę 

radnych, czyli zmniejszenie z 29 do 27 radnych. Przykład Opola pokazuje, że silniejszy może 

więcej i żebyśmy nie byli zaskoczeni i rozczarowani.   
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Ad. 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad XXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
09

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  


